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            Spiritual  Building  Stone  No. 195 
                Piatra de Zidire Spirituală Nr. 195
        
Efeseni 5: 25-32     “…Taina acesta este mare,- (vorbesc despre Cristos 
şi despre Biserică)” 
 
Ascultaţi ce spune profetul despre acesta: 
 

*Dar, vedeţi voi, mai întâi, o decizie este făcută, apoi, un 
angajament, apoi o promisiune, şi apoi ceremonia. Şi atunci (aceea) este 
când mireasa ia numele mirelui. Ea nu mai este de atunci după numele 
ei: ea ia numele mirelui. 
 Şi atunci când biserica are ceremonia, îşi face promisiunea ei, 
atunci ea ia numele Mirelui. Apoi ea nu mai este o biserică a lumii; ea 
este biserica Domnului Isus Cristos. Amin. Eu nu vreau să spun că prin 
Nume; ci aceea este prin naştere, prin natură, prin puterea lui 
Dumnezeu. Prin adevărul lui Dumnezeu descoperit în inimă ea devine o 
biserică Creştină, marea biserică universală biserică Creştină apostolică. 
Ea devine o parte a lui Cristos. Când ea face aceea, ea... Cristos 
injectează în ea Propriul Lui Spirit (Duh), Propria Lui Viaţă. (Rom. 8: 
9-11; Efes.5: 30-32). Şi Biblia spune lui Adam şi lui Eva acolo, „Voi nu 
mai sunteţi doi, ci unul.” Şi când femeia, biserica, este căsătorită cu 
Cristos, ei nu mai sunt doi. Ei sunt unul: Cristos în voi (Col. 1: 27-28). 
Amin. Viaţa Lui a fost adusă în voi. Atunci voi deveniţi mireasă. 
 
 *Gândiţi-vă la aceasta. Noi nu suntem doar logodiţi, ci noi 
suntem căsătoriţi. Biserica, este căsătorită cu Cristos. Noi suntem Viaţa 
lui Cristos, producând copii. 
 
 *Acum, amintiţi-vă, voi spuneţi, „Păi, noi credem acesta, dar noi 
nu credem cealaltă.” Dacă voi sunteţi căsătoriţi cu Cristos, Cristos este 
Cuvântul lui Dumnezeu. În Ioan 1: 1-3 şi 14-18, zice, „La început a fost 
Cuvântul şi Cuvântul era cu Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu.” Şi 
tot El a fost făcut trup şi a locuit printre noi. Cristos era Cuvântul Viu. 



El întotdeauna a fost Cuvântul; El încă este Cuvântul; El întotdeauna va 
fi Cuvântul. 
 

*Acum, aşa cum El a zis, El va apărea în zilele din urmă ca să 
aducă oamenii înapoi la Cuvânt, astfel încât Mireasa îşi va cunoaşte 
Soţul Ei, îşi va cunoaşte Perechea Ei, Cuvântul descoperit. De aceea, 
aceasta trebuia să se întâmple. Aceasta nu era în timpul reformatorilor, 
nu era în Luther, Wesley, şi Penticostali şi aceia: Scriptura spune că nu 
era. Ci aceea va veni; aceea este promisiunea Lui pentru această epocă. 
Noi trăim în epoca în care va fi venirea Lui. Ea trebuie să fie identificată 
în El. Orice femeie trebuie să fie identificată cu soţul ei, pentru că cei 
doi sunt unul. Şi Mireasa lui Cristos trebuie să fie identificată cu El, 
pentru că cei doi sunt Unul, şi El este Cuvântul, nu denominaţiunea, 
Cuvântul. Noi trebuie să fim copiii Luminii, şi Lumina este Cuvântul 
care este făcut Lumină pentru această epocă. Cum (putem să) 
cunoaştem noi Lumina, decât prin faptul că Ea vine din Cuvânt. În 
regulă. Cuvântul făcut trup este Lumina epocii, când tu O vezi; Biblia 
spune acesta. 
 
 *Isus a spus,  „Aşa cum a fost în zilele Sodomei.” Acum priviţi 
atenţi. „În zilele Sodomei, aşa va fi la venirea Fiului Omului, când Fiul 
Omului va fi descoperit.” (Luca17: 28-30). Nu va fi ca o biserică, nu va 
mai fi, ci chemarea Miresei. Vedeţi? „În acea zi Fiul Omului va fi 
descoperit.” Pentru ce? Pentru a uni Biserica cu Capul, pentru a uni, 
căsătoria Miresei. 
 Chemarea Mirelui va veni chiar prin acesta, când Fiul Omului va 
veni jos şi vine în trup omenesc pentru a uni pe cei doi împreună. 
Biserica trebuie să fie Cuvântul; El este Cuvântul, şi cei doi se unesc 
împreună, şi pentru a face aceasta, va fi nevoie de manifestarea 
descoperirii Fiului Omului. Nu a unui cleric. Înţelegeţi voi ce vreau eu 
să spun? Vedeţi, Fiul Omului, Isus Cristos, va veni jos în formă de trup 
omenesc printre noi, şi va face Cuvântul Lui atât de real încât acesta va 
uni Biserica şi pe El ca (fiind) unul, Mireasa, şi apoi ea va pleca Acasă 
la Cina Nunţii, nu la nuntă. „Să ne bucurăm şi să ne veselim şi să-i dăm 
Lui slavă, pentru că nunta Mielului a venit, şi Soţia Lui s-a pregătit.” 
(Apoc.19: 7). Dar Răpirea merge la cina nunţii. Când Cuvântul aici se 
uneşte cu persoana. Şi cei doi devin una, şi atunci, ce face aceea atunci? 
Aceea manifestă pe Fiul Omului din nou, nu teologii din biserică, ci, 



Fiul Omului. Cuvântul şi Biserica devin Una. Orice a făcut Fiul Omului, 
El era Cuvântul, şi Biserica face acelaşi lucru. 

 
*Acum, dacă noi suntem acele atribute ale lui Dumnezeu, noi nu 

putem trăi prin crezuri; noi nu putem trăi prin denominaţiuni, noi trebuie 
să trăim prin Cuvânt, pentru că Mireasa este o parte din Mire la fel cum 
orice soţie este parte din soţul ei; de aceea, noi trebuie să fim acel 
Cuvânt Mireasă. Şi ce este acel Cuvânt Mireasă? Manifestarea acestei 
ore, Mireasa, nu un crez sau o denominaţiune, ci un produs viu a lui 
Dumnezeu, un atribut viu a lui Dumnezeu, arătând către lume atributele 
lui Dumnezeu în formarea Miresei care trebuie să fie exprimată în 
această oră pe care noi o trăim acum. 
 Martin Luther nu a putut să exprime atributele pe care noi le 
exprimăm, pentru că aceea era la început, învierea, ca şi sămânţa de 
grâu care merge în pământ. 
 

*Şi Cuvântul Lui promis. Tu nu va trebui să-l interpretezi. El se 
va interpreta El Însuşi prin tine, ceea ce faci tu, ce a promis El că face. 
Biserica care Îl urmează pe El, va fi atât de mult ca şi El, încât oamenii 
vor cunoaşte. (2 Cor. 3: 1-3). 

 
*Şi acest cerşetor a venit la uşă. Şi Sf. Martin şi-a scos haina lui 

cea bună şi a dat-o cerşetorului, şi a trebuit ca diaconul şef să meargă să 
ia altă haină să i-o aducă. Deci el a trebuit să ia o haină oricum, şi să o 
pună pe Sf. Martin. Şi el a purtat haina mai rea (ieftină) înaintea 
oamenilor, în loc de haina mai bună. 

Vedeţi, aceasta doar merge să arate: dă ce ai mai bun; dă-ţi viaţa 
ta; dă-ţi timpul tău, dă totul lui Cristos! Şi acelaşi Duh care a trăit în 
Cristos, trăieşte în tine (Rom 8: 11), şi influenţa ta printre vecini şi 
asupra oamenilor cu care tu ai de a face, va fi atât de asemănătoare cu 
Cristos încât va face aceleaşi lucruri pe care Cristos le-a făcut.  

 
*Trupul lui Dumnezeu unit ca Mireasa Lui, fiind Una... El şi 

Cristos împreună, ca Duh lucrând în trupul bisericii aşa cum a lucrat El 
în trupul lui Isus Cristos, pentru că El este parte din Trupul Lui, nu doi, 
ci Unul. Ei sunt Una. Un soţ şi o soţie nu mai sunt doi, ci una. Şi Cristos 
şi Trupul Său sunt Una. Şi acelaşi Duh a fost în Cristos, este în Mireasa 
Lui, în Trupul Lui, acela îi uneşte pe ei împreună cu tot Cuvântul. Şi 



Dumnezeu locuieşte (trăieşte) înăuntru acolo manifestându-se pe El 
Însuşi.  
 

*Acum, ea, ca femeie, dacă ea este căsătorită cu Cristos, 
Cuvântul, ea nu poate fi căsătorită cu biserică denominaţională în 
acelaşi timp, pentru că ea este legată de aceea. Ea nu poate trăi cu doi 
soţi în acelaşi timp. Ei sunt contrari unul cu altul (Rom 7: 1-4). Unul 
este trimis de Dumnezeu, celălalt este făcut de mâna omului. Deci ei 
sunt contrari. El a zis „Orice cuvânt al omului să fie o minciună, al Meu 
să fie Adevărul.” Dumnezeu a spus acesta. (Rom.3 : 4) 

 
*Vechiul tău soţ trebuie să fie mort, lumea. Aceea este corect. 

Noul tău Soţ este Cuvântul... 
 

*Este o singură Mireasă, nu o duzină de denominaţiuni, ci o 
singură Mireasă, care este aleasă, de pe întregul pământ, aceia sunt 
predestinaţii la aceasta, aceia care pot recunoaşte locul lor în Împărăţie. 

 
*Şi aşa va veni biserica prin justificare, sanctificare, botez cu 

Duhul Sfânt (restaurarea darurilor), chiar în formarea imaginii lui 
Cristos. Cristos este Mirele; Biserica este Mireasa; şi Mireasa este o 
parte din Mire. Ea va trebuie să fie o Biserică Cuvânt, nu o biserică 
denominaţională. Ea va fi Biserica Cuvânt, Cuvântul care este făcut 
cunoscut prin Cuvântul lui Dumnezeu dovedit. 
 

*Aici este ceea ce eu încerc să vă spun vouă. Legea reproducţiei 
este că fiecare specie produce după felul ei propriu, chiar conform cu 
Geneza 1: 11, „Şi Dumnezeu a spus: Fie ca pământul să producă iarbă, 
şi plante cu seminţe, şi pomi fructiferi fiecare după felul său, ce fel de 
sămânţă are înăuntru în el, pe suprafaţa pământului, şi aşa a fost.”  
Felul de viaţă care a fost în sămânţă, a venit în plantă şi apoi în rod. 
Chiar aceeaşi lege se aplică la biserica de astăzi. Orice fel de sămânţă a 
început biserica, va veni va produce şi va fi la fel ca sămânţa originală, 
pentru că este aceeaşi sămânţă. În aceste zile din urmă, adevărata 
Biserică Mireasă (Sămânţa lui Cristos) va veni la Piatra de Încheiere, şi 
ea va fi Super Biserica, o Super rasă, aşa cum ea se apropie de El. Cei 
din Mireasă vor fi atât de mult ca El încât ei vor fi chiar în imaginea 
Lui. Aceasta este pentru a fi uniţi cu El. Ei vor fi Una. Ei vor fi chiar 
manifestarea Cuvântului Viului Dumnezeu. Denominaţiunea nu pot 



produce acesta (sunt sămânţa greşită). Ei vor produce crezurile lor şi 
dogmele lor, amestecate cu Cuvântul. Acesta amestecare va produce un 
produs hibrid. 

Primul fiu (Adam) era sămânţa vorbită a Cuvântului lui 
Dumnezeu. Lui i s-a dat o mireasă ca el să se reproducă. De aceea 
mireasa i-a fost dată, pentru a se reproduce, pentru a produce un alt fiu a 
lui Dumnezeului. Dar ea a căzut. Ea a căzut prin hibridare. Ea i-a 
provocat lui moartea. 

Celui de al doilea Fiu (Isus), de asemenea o Sămânţă vorbită a 
Cuvântului, i-a fost dat o mireasă la fel cum a fost dată lui Adam. Dar 
înainte ca El să se poată căsători cu ea, ea de asemenea a căzut. Ea, la 
fel ca şi soţia lui Adam, a fost pusă la un test pentru a vedea dacă ea 
crede Cuvântul lui Dumnezeu, şi să trăiască, sau s-ar îndoi de Cuvânt şi 
atunci ar muri. Ea s-a îndoit. Ea a părăsit Cuvântul şi a murit. 

Dintr-un mic grup de sămânţă adevărată a Cuvântului, 
Dumnezeu va prezenta pe Cristos cu o Mireasă preaiubită. Ea este o 
fecioară a Cuvântului Său. Ea este o fecioară pentru că ea nu cunoaşte 
nici o dogmă sau crezuri fabricate de om. Prin membrii Miresei, va fi 
împlinit tot ceea ce a fost promis de Dumnezeu că va fi manifestat în 
fecioară.  

Membrii Miresei Fecioare, Îl vor iubi pe El, şi ei vor avea 
potenţialul Lui, pentru că El este Capul lor, şi toată puterea Îi aparţine 
Lui. Ei sunt supuşi Lui, la fel cum membrele trupurilor noastre se supun 
capului nostru. 
 

*Nu a spus Isus că în zilele din urmă (Matei.24: 24) cele două 
vor fi atât de aproape încât ar înşela chiar pe cei aleşi (gena aleasă), 
predestinaţi, pe Cei Aleşi, dacă ar fi cu putinţă? Aproape la fel de lucrul 
real, deci în zilele din urmă... Acum, vedeţi voi, este timpul grâului 
acum. Se ajunge la timpul recoltei. Aceasta nu este epoca lui Luther, şi 
nici epoca Penticostală; aceasta este epoca Miresei. Aşa cum Moise a 
chemat (a scos) o naţiune afară dintr-o naţiune, Cristos astăzi cheamă o 
biserică afară dintr-o biserică, acelaşi lucru este tipizat, vorbindu-le lor 
despre o eternă şi glorioasă ţară promisă. 

 
*Acum, observaţi îndeaproape acum, aşa cum noi studiem 

Cuvântul, dumnezeul acestei epoci rele în care noi trăim acum (Efes.2: 
1-3). Aceasta ar părea ciudat, un lucru foarte ciudat în această epocă a 
harului, când Dumnezeu Îşi ia un popor pentru gloria Numelui Său, prin 



har, care este, Mireasa Lui, în această epocă rea care ar fi trebuit să fie 
numită epoca răului (Efes. 6: 12-13). Chiar epoca în care Dumnezeu Îşi 
cheamă un popor pentru gloria Numelui Său, prin har, afară şi este 
numită o epocă a răului. Acum, noi vom dovedi aceasta prin Biblie că 
aceasta este epoca despre care El vorbeşte. Foarte ciudat lucru să ne 
gândim că, într-o epocă rea ca aceasta, Dumnezeu ar chema Mireasa 
Lui. Aţi observat voi? El a spus un popor, nu o biserică. De ce? Deşi ea 
este numită biserică, El o numeşte un popor. Acum, o biserică este o 
adunare de mai mulţi oameni de diferite feluri. Dar Dumnezeu cheamă 
unul aici. El nu spune, „Eu voi chema pe Metodişti, baptişti, 
Penticostali.” El a spus că El va chema un popor, pentru ce? Pentru 
Numele Său, un popor (Fapt. 15: 13-14). Unul de la Metodişti, unul de 
la Baptişti, unul de la Lutherani, unul de la Catolici, deci el nu va chema 
un grup de biserică, ci un popor pentru Numele Lui, care primeşte 
Numele Său, logodindu-se în Numele Său, mergând la o căsătorie ca să 
se căsătorească cu El, pentru a deveni o parte din El prin predestinare. 
Doar la fel cum un bărbat îşi alege soţia corectă în viaţa lui, care a fost 
predestinată să fie parte a trupului său, în acelaşi fel, Mireasa lui 
Christos va fi şi este acum din vechime predestinată de Dumnezeu să fie 
o parte din Acel Trup. Vedeţi? Oh, Scripturile sunt atât de bogate, pline 
de miere. 
 

*Priviţi, Dumnezeu în Cristos, şi Cristos în trupul Său, Mireasa. 
Oh, Doamne. Dumnezeu făcut manifest în Cristos; Cristos făcut 
manifest în Mireasă. Şi aşa cum Dumnezeu a luat din trupul lui Adam 
femeia şi ea a căzut, atunci Dumnezeu a luat din trupul lui Cristos, 
carnea Lui, Trupul Lui, care este Cuvântul Lui, şi aduce o Mireasă 
afară, care nu va cădea prin denominaţiuni sau crezuri. Nu domnule. Ci 
Ea va veni înapoi la acel pur şi necompromis Cuvânt a lui Dumnezeu 
fiind manifestat. Ea este a doua Evă, dar Ea nu rupe şi nu distruge 
hainele Ei de puritate şi sfinţenie faţă de Soţul Ei. Ea va sta cu acest 
Cuvânt indiferent de ce spune cineva. Tu poţi să ai toate mişcările 
ecumenice pe care le vrei şi toate afiliaţiile. 

El a spus că Biserica Lui va fi acolo fără pată şi fără zbârcitură 
(Efes. 5: 25-27) Ea urmează să stea acolo în splendoarea Lui. Cuvântul 
Lui făcut manifest. Ea va fi un semn pentru lume. 

Acolo este taina. El înainte de Cristos sau orice altceva să fie pe 
pământ (voi vedeţi marea Lui taina?) El a ales Mireasa, ştiind că Eva va 
cădea de la a crede Cuvântul, ştiind că ea va cădea, dar El va alege o 



Mireasă care nu va cădea, care se va ţine de acel Cuvânt indiferent de 
orice ar spune tot restul lumii despre Aceasta; ei s-ar ţine de acel 
Cuvânt. Ei sunt predestinaţi să stea acolo. Înfierea copiilor de către Isus 
Cristos a predestinat Biserica la acea statură glorioasă (Efes.1: 3-4). 

Acum, jos prin epoci, El a dezvăluit uşor (încet) taina Lui. Puteţi 
voi să o vedeţi acum? Ce s-a întâmplat, în prefigurare acum? El a 
deschis coasta lui Adam şi a luat o parte din carnea sa, care era Adam, 
ca să facă pe Eva (Gen.2: 21-24). Mireasa trebuie să fie Cuvântul, 
pentru că El este Cuvântul. Ea nu poate să stea pe crezuri. Ea nu poate 
să stea într-o denominaţiune. Ea nu poate să stea pe un comportament 
bun; Ea trebuie să stea numai pe Cuvânt, pentru că Ea este o parte din 
El; Ea a fost luată din Cristos. Vedeţi? 
 

*Nu contează cât de religios eşti, la cât de multe biserici aparţii, 
în câte cărţi ai trecut numele tău, dacă Acel Duh Sfânt original este în 
tine, care este acest Cuvânt manifestat, tu vei vedea Mesajul şi ceasul 
(timpul), pentru că Duhul Sfânt este Acela care face acesta. Dar acolo 
trebuie să fie ceva să aprindă, inspiraţia să te lovească. Dacă tu torni apă 
pe pământ şi acolo nu este nici o sămânţă ca să o lovească, cum va putea 
acolo să fie adus ceva la suprafaţă? Acolo nu este nimic de adus la 
suprafaţă. Aceea este că NUMAI cei Aleşi a lui Dumnezeu O vor vedea. 

Aleşii lui Dumnezeu au văzut-o în timpul lui Noe, a lui Moise, a 
lui Isus, a Apostolilor, în timpul lui Luther, a lui Wesley, a 
Penticostalilor, pentru că aceea a fost Sămânţa care  a fost în pământ 
când inspiraţia a fost turnată afară. Acum, în timp ce Inspiraţia este 
turnată afară ca să adune Mireasa împreună, doar cei care sunt Aleşi O 
vor vedea. Isus a spus, „Eu Îţi mulţumesc Tată, că Tu ai ascuns aceste 
lucruri de ochii celor înţelepţi şi învăţaţi, şi ai descoperit-o pruncilor aşa 
cum ai găsit cu cale.” (Mat.11: 23-27).  

*Acum, Inspiraţia trebuie să o lovească. 
 

*Şi noi nu trăim în epoca lui Luther, sau epoca lui Wesley sau 
epoca Penticostală. Epoca Penticostală a fost numai restaurarea 
darurilor venind înapoi în biserică, ci noi trăim în timpul de seară în 
timpul chemării afară a Miresei. 

Şi doar aşa greu cum a fost pentru Catolici ca să-l vadă 
(înţeleagă) pe Luther, şi pentru Lutherani să vadă pe Wesley, şi pe 
Wesleyeni să vadă (înţeleagă) Penticostalii, la fel este greu pentru 



Penticostali să vadă acestă epocă. Întotdeauna a fost aşa, pentru că este 
o turnare peste o sămânţă aleasă, şi NUMAI peste aceia. 
 

*Mireasa ştie unde stă. În Ea sunt foarte puţini. Acolo nu vor fi 
mulţi salvaţi, doar foarte, foarte, foarte puţini. Voi spuneţi, „Ei bine, ei 
au spus că vor fi cu miile.” Da dar sunt cei ce au venit prin cei două mii 
de ani de asemenea, în fiecare epocă unde ei au venit afară. Epoca lui 
Luther şi acel grup, şi apoi ei au murit, şi ei s-au denominat... Şi 
Wesley, apoi au venit Penticostalii, şi aşa mai departe toţi din acele mici 
ramuri ale Baptiştilor, Prezbiterienilor, Metodiştilor, Nazarinenilor, 
Sfinţenia Pelerinilor şi aşa mai departe. Vedeţi, toate acele ramuri 
pornind de acolo ca o frunză. Dar voi ţineţi minte, când a mers jos, şi 
grâul a început să se coacă, voi aflaţi că mai înainte ca grâul să se coacă, 
tot ce era mai înainte în acea tulpină şi pleavă a trebuit să fie mort. 
Aleluia! Puteţi voi vedea unde stăm noi? Viaţa este în grâu iarăşi. Ce 
este acesta? Doar exact la fel cu acelaşi Grâu care a mers în pământ, 
acelaşi Isus în formă de Mireasă, aceeaşi putere, aceeaşi biserică, acelaşi 
lucru, acelaşi Cuvânt. 

Acelaşi Cuvânt a venit sus prin acestea şi vine afară aici şi vine 
la un cap aici. Şi toată acea Viaţă care a venit prin aceea, a cules 
oamenii ei, şi acum se formează înspre cap pentru răpire. Când voi 
sunteţi separaţi de prima voastră uniune prin moarte spirituală (Rom. 7: 
1- 6). Acum, voi sunteţi născuţi din nou sau recăsătoriţi cu o nouă 
uniune spirituală, nu a vieţii voastre naturale a lucrurilor din lume, ci a 
Vieţii Veşnice. Acel Germene care a fost în voi de la început, v-a găsit. 

 
*Acum, este timpul seminţei, sau timpul Miresei. Pleava este 

moartă. Pleava este uscată.. Timpul Cuvântului fecioară, neatinsă... Este 
o fecioară. Amintiţi-vă, un timp al Cuvântului fecioară. Dacă tu îl pui în 
mâinile unei denominaţiuni, cu siguranţă nu va mai fi fecioară. El va fi, 
va ajunge, un timp mânuit de mâna omului. Dar biserica lui Dumnezeu 
nu este atinsă de denominaţiuni (Aleluia!); Ea este o fecioară născută 
din Cuvântul lui Dumnezeu făcut manifest: Isus Cristos, acelaşi, ieri, azi 
şi în veci; Aleluia! Cât de minunat. Eu iubesc acesta. Eu o cred. Eu ştiu 
că acesta este Adevărul. Ea nu va fi atinsă. Acolo nu va fi nici o 
mânuire omenească denominaţională în naşterea virgină a Miresei. Nu 
domnule. Ea este condamnată de Dumnezeu să iasă afară din aşa ceva. 
„Nu vă atingeţi de lucrurile ei necurate”....(Apoc. 18: 4-5). 

 



*Nu este nici un slujitor care să se poată căsători cu o văduvă 
(cu excepţia văduvei de preot); aţi ştiut voi acesta? Vreţi voi să citiţi 
aceea? În regulă, voi o aveţi în Levetic 21: 7 şi Ezechiel 44: 22 şi 
aceasta vă va arăta că preoţia nu avea voie să se căsătorească cu o 
femeie care a fost atinsă de bărbat. Aceasta tipizează Mireasa fecioară a 
lui Isus Cristos, pentru că ei mânuiesc focul lui Dumnezeu, preoţii au 
făcut-o, fii lui Aaron. Deci ei nu se puteau căsători cu o femeie care a 
fost atinsă de alt bărbat. Dumnezeu Cel neschimbător a spus aşa... 
Arătând în tipar aici, dacă voi vreţi să o vedeţi, că biserica viului 
Dumnezeu este, purul şi neadulteratul Cuvânt a lui Dumnezeu, şi nu o 
denominaţiune care este mânuită de om. 
 

*Aşa cum Cristos a fost primul Acela care a înviat dintre toţi 
profeţii şi aşa mai departe, (deşi tipizat în multe locuri, El a fost Primul 
Rod al tuturor celor adormiţi) în Mireasa (venirea) lui Cristos, ieşirea 
afară din biserică, acolo va trebuie să fie un Snop, legănat din nou, în 
zilele din urmă (Lev.23: 9-16). Oh, doamne. Legănarea snopului, ce era 
snopul? Primul care a venit (a ajuns) la maturitate, primul care s-a 
dovedit că era grâu, care dovedea că este un snop. Aleluia. Eu sunt sigur 
că voi vedeţi (înţelegeţi) despre ceea ce eu vorbesc. El era legănat peste 
popor, şi prima dată acolo, va veni (înainte) pentru epoca Miresei, 
pentru învierea afară din întunericul denominaţional, va fi un Mesaj pe 
care deplina maturitate a Cuvântului l-a întors înapoi iarăşi în deplina Sa 
putere şi a început să fie legănat peste oameni prin aceleaşi semne şi 
minuni pe care El le-a făcut în urmă acolo... 
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Pietre de zidire duhovnicească nr. 177 din Cuvântul descoperit al orei, 
alcătuite de:  Gerd Rodewald, Friedenstr. 69, D-75328 Schömberg, 
Germany 
www.biblebelievers.de 
Acolo va veni unul cu un Mesaj care este drept pe Biblie, şi o lucrare rapidă va 
înconjura pământul. Seminţele vor merge prin ziare, materiale de citit, până 
când fiecare Sămânţă predestinată L-a auzit. [Fr. Branham în’Conduită-
Ordine-Doctrină’,pag. 673] 
 
 


